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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrna k
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándor
Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Az Országos Környezetegészségügyi Intézet Aerobiológiai Monitorozási Osztályának
működésérő l”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

Köszönettel vettem „Az Országos Környezetegészségügyi Intézet Aerobiológiai Monitorozás i

Osztályának támogatásáról” című írásbeli kérdésemre adott válaszát, melyben arról tájékoztat, hogy

2011-ben a pollenadatok vonatkozásában minden nap friss jelentés került fel az OKI honlapjára ,

azokról a helyekről, ahol napi leolvasást tudtak biztosítani .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Hol tudnak biztosítani az országban napi leolvasást? Ahol nem tudják azt biztosítani, ot t

milyen gyakorisággal olvassák le az adatokat ?

Miből lesz pénz 2012-ben az Országos Környezetegészségügyi Intézet Aerobiológia i

Monitorozási Osztályának támogatására, a riasztási rendszerük fenntartására és

fejlesztésére?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2011 . november 24 .

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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